
PROTOKoT. Nr XLrl2017

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 11 sierpnia 2017 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gniny protokolowala - Ewa Soboczyriska - Inspektor ds. Obshrgi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zakorlczono o godz.12:15

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze udzial 15 Radnych

- lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokohr.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2.Pani folanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

S.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego

6.Soltysi

- lista obecnoici stanowi zal4cznik do protokolu

7.Mieszkaicy

Poz4dek sesii:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno5ci obrad.

Obrady XLI sesli Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Andrzej Kornacki Przewodnicz4cy

Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nasepnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu

fisty obecnoSci, na sali znajduj sig 15 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych

uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodnicz4ry Rady przedstawil porz4dek dzienny obrad.

Kierui4c nastgpnie zapytanie o propozyqg zmiany porz4dku obrad.

Wnioski o zmiang porz4dku obrad sesii wnie6li: nie wniesiono.

NasQpnie Przewodnicz4cy Rady poddal pod porz4dek obrad.



Rada Gminy w glosowaniu iawnyrn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnodci 15 Radnych
glosami:

-',2a" - 15

- ,,Przeciw' - O

- ,,wshzymujqcych sig" - 0
prryjgla porz4dek obrad XLI sesji Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji, i stwierdzeniu
prawomocno6ci obrad jest nastgpui 4cy:

4.Przyjgcie protokolu z XL sesji Rady Gminy Rybno.

S.Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:

1) zmiany Wieloletriej Prognozy Finansowei Gminy Rybno na lata 2017_2027,

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno n a 2077 rok,

3) zakczeria istniej4cych dr6g na terenie Gminy Rybno do kategorii drogi gmirmej i ustalenia ich
przebiegt,

4) nadania nazwy ulicy,

5) zmiany nazwy ulicy w Rybnie,

6) nadania tytulu ,,Honorowego obywatera Grniny Rybno" dra pani dr Aleksandry piotrowskiej,

Z)okreSlenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub
rob6t budowlanych przy zabyl*.u wpisanym do rejestru zabytk6w.

6.Wolne wnioski i zapytania,

T,Zamknigcie obrad.

Ad.4.Prryigcie protokolu z XL sesii Radv Gminv Rybno.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokoh z XL sesji Rady
Gminy.

Uwag nie wniesiono,

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6r z xL sesii
Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnofci 15 Radnyclq
glosami:
- 74 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- | - ,,wsftzymujqcych sig"
przyjgla protokolu z XL sesii Rady Gminy Rybno.

S.Podigcie uchwal w nastgpui{cvch sprawach:



1l zmiany Wieloletniei Promozy Finansowei Gminy Rybno na lata 2017-2027

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6ct sig do Radnego Pana Piotra Kamifskiego

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaty.

Radny - Pan Piotr Kamiriski pohformowaf iz wszystkie projekty uchwal zostaly pozyt''wnie

zaopiniowane przez komisie resortowe.

Po czym opu6cil obrady. Stan Rady 14 radnych.

Skarbnik Gminy wobec braku pytari ze shony Rady w sprawie projektu uchwaly nie wniosla

wyja5niefi.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg.

Glos zabrali:

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski zwrocil sig o wyja6nienie celu zaci4gania kredytu w

wysoko6ci 1 851 000,0021.

Skarbnil Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz w odpowiedzi wyjaSnila, i zmiana dotyczy tozbici^

planowanej i uchwalonej w bud2ecie Gminy na rck 2O17 kwoty kredytu, na kredyt oraz

prefinansowanie czyli Srodki, o kt6re Gmina bgdzie sig ubiegad z Banku Gospodarstwa Kraiowego na

czg6( rnjnq. Przyjgty plan wysokoSci kedytu nie ulega zmianie.

Soltys wsi Gronowo - Pan Miroslaw Mg2ykowski: ,,chodzilo mi raczej o to, 2e Pan W6jt M6wi, i2 nie

zaci4gamy kredyt6w, a jednak kredyt zaciqgamy."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggr4mowski odnosz4c sig do wypowiedzi Pana Miroslaw

Mg2ykowskiego podkreSlil, ii nie powolano zastgPcy w6jta. Nastgpnie prz,ez dwa lata Gmina nie

zaci4gala kredytu. Kwota zadhr:2enia spadla. Ponadto wyja6nil zasady prefinansowania wykonanych

inwestycjami. Wskazal, i2 nie moina dopu6cit do zalamania ptynno5ci finansowei gniny , st4d

prefinansowanie koszt6w.

Soltys wsi Gronowo- Pan Miroslaw Mglykowski komentujqc wypowiedZ W6jta Gminy wskazal, i2

W6jt zawsze podkreSlal, ie Gmina nie zaci4ga kredytu, tymczasem taki kredyt zostanie zaciqgnigty.

W kwestii powolania zastgpcy w6ita stwierdzfi, Le zostalo wydane stosowne zarz4d.zenie W6jta w tei

sprawie.



W6it Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wyjafnil kwestie formalne zwi4zanre z powolaniem

zastepcy w6jta. Ponadto stwierdzil i2 w kampanii wyborczej owszem m6wil o zaci4ganiu kredyt6w
na realizacjg inwestycji, za kt6re Gmina otrzyma zwrot poniesionych wydatk6w.

Na tym dyskuslg zakoriczono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

R-ada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnofci 14 Radnycl;
glosami:
-'1,4 - ,,2a",
- O - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig,,
podjgla uchwalg Nr xLl/50/r7 w sprawie zmiany wieloretniei prognozy Finansowej Gminy Rybno
na lata 2O77-2027 .

Uchwala stanowi zal4cznil do protokotu.

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2017 rok

skarbnik Gminy wobec braku pytaf ze strony Rady w sprawie projektu uchwaly nie wniosla
wyja6nief.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg.

Pytarl nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zarnkn4l dyskusig. po odczytaniu projektu uchwaty
ptzez rNiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnych,glosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzyrnuj4rych sig,'
podigla uchwalg Nr XLI/57fl7 w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2017 rok
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

przebiegu

Ptzewodnicz1cy Rady- Pan Andrzej Kornacki przypomnial opinie komisii resortowych o
przedstawienie w sprawie projektu uchwaly.

Nastgpnie Przewodniczqry Rady otworzyl dyskusjg. pytai nie wniesiono.

Prz,ewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu proiektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycll
glosarni:
- 74 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 - ,,wstzymuj 4cych si9"
podigla uchwalg Nr XLI${7 w sprawie zaliczenia istniei4cych dr6g na terenie Gminy Rybno do

kategorii drogi gminnej i ustalenia ich przebiegu.

Uchwala stanowi zal4cznil do protokoh,r.

4) nadania nazwy ulicy

Przewodniczqcy Rady- Pan Andrzej Kornacki przypomnial opinie komisji resortowych o

przedstawienie w sprawie projektu uchwaly.

Nastgpnie Przewodnicz4cy otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara zwr6cil sig o uzasadnienie zmiany niniejszego

projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz wyja6nil, i2 na pro6bg mieszkarlc6w, podczas posiedzenia komisji

wnioskowal o zmiang nazwy w dotychczas proponowanym brzmieniu tulica ,,Tartaczna" na ulicg,

Stary Mtln".

Wigcej pytafi nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Radp poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnodci 14 Radnych,
glosamir
-14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuiecych sig"
podj gla uchwalg Nr XLI753[7 w sprawie nadania nazwy ulicy.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

5) zmianv nazwy ulicv w Rvbnie

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Komacki przypomnial opinie komisji resortowych o

przedstawienie w sprawie projektu uchwaly.

Nastgpnie Przewodniczecy otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly. Pytaf nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamknal dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly ptzez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnych,
glosami:
-74 - ,,2a",



- 0 - ,,ptzeeiw"
- 0 -,,wstrrymuiecych si9"
podigla uchwalg Nr XLI/54{77 w sprawie zniany nazw;r ulicy w Rybnie.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

6) nadania hrtulu -Hono.oweso Ob!'watela Gminy Rvbno., dla pani dr Aleksandry piot owskiei
Przewodniczqcy Rady- Pan Andrzej Kornacki przypomnial opinie komisji resortowych o

przedstawienie w sprawie projektu uchwaty.

Nastgpnie Przewodricz4cy otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Dyrektor szkoly Podstawowej i Niepublicznego Gimnazjum w Hartowcu - pan Boguslaw t ukwirlski
przedstawil osobg dr Pani Aleksandry piotrowskiei oraz wyst4pil do Rady o podjgcie uchwaiy.

Na tym dyskusig zakoriczono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycll
glosami:
-'13 - ,,2a",
- 0 - ,,ptzeciw"
- I -,,wstrzymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XLII55[7 w sprawie nadania b/tulu ,,Honorowego Obywatela Gminy Rybno,,
dla Pani dr deksandry piotrowskiej

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady-Pan Andrzej Komacki przypomnial opinie komisii resortowych o
przedstawienie w sprawie projektu uchwaly.

Nastgpnie Przewodnicz4cy otwotzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mgiykowski zwr6c uwagg na brak zapisu w projekcie uchwaly
dotyczqcego uhaty mocy poprzedniej uchwaly w tym zakresie. Nastgpnie zwr6cil sig z zapytan\em

czy wobec tego obowi4zywai b9d4 dwa akty prawne reguluj4ce niniejsz4 kwestie.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjajnil, i2 dotychczas Rada Grniny nie podeimowala
uchwaty w przedmiotowym zakresie,

noke6lenia zasad udzielania dotacii na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich
lub rob6t budowlanvch przy zabytku wpisanyrn do reieetru zabvtk6w



Soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mgiykowski stwierdzil, i2 skoro do tej pory nie bylo potrzeby

podejmowania takiej uchwaly, wobec tego dlaczego dzii uchwala jest procedowana . Podkre6lil, i2

byly iu2 podejmowane dotacje na zabytki, zatem istniala podstawa prawna do ich udzielania.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta fendrycka odnoszqc sig do wypowiedzi Pana Miroslawa

Mg2ykowskiego wyja6nila, i2 dotychczas udzielono dotacji na podstawie uchwaly ,,Program ochrony

nad zabytkami na lata 20772076" .

Soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mgiykowski stwierdzil, i2 kaLdy ma prawo zadawania pytai,

kt6rego nie mo2na w 2aden spos6b ograniczad. Pytanie zaf wymaga odpowiedzi.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka stwierdzila, i2 na ka2de pytanie udzielna jest odpowiedZ .

Wiceprzewodnicz4ry Rady - Pan Dariusz Tara zloityl wniosek formalny o zakoficzenie dyskusji nad

projektem uchwaly.

Nastgpnie PtzewodniczEcy rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie wniosek formalny

radnego Pana Dariusza Tary.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycll
glosami:
- 9 - ,,2a",
- | - ,,przeciw"
-4 -,,wstrrymuj4cych sig

uwdgdnila wniosek formalny radnego Pana Dariusza Tary w sprawie zakoriczenia dyskusii nad

proiektem uchwalY.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz odnosz4c sig do zlo2onego przezwkeprzewodnicz4cego Rady Pana

Dariusza Tary wniosku formalnego o zakoiczenie dyskusii w zakresie ninieiszego projektu uchwaty,

stwierdzil, iz brak merytorycznej dyskusji na dany temat nie iest Powodem do zamykania dyskusji w

danej materii.

wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara stwierdzil i2 skorzystal tylko z przysfugujEcego mu

prawa, to Rada za3 podigta decYzlg.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Przewodnicz4cy Rady zanlnql dyskusjg. Po odczytaniu proiektu uchwaly przez

Wiceprzer /odnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycll
glosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"



- 0 -,,wstrzymuiecych sig"
podjgla uchwalg Nr XLIf(y'I7 w sprawie okre6lenia zaead udzielania dotacii na sfinansowanie prac
konserwatorskicl; restauratorskich lub rob6t budowlanych przy zabytkrt wpisanyrn do rejestru
zabytk6w.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady zarzqd.zr! przerwg w obradach od godz. 10:55 do godz.11:10

Podczas przerwy obrady opufciJi Radny: Pan Tomasz Bielecki oraz Pan Dariusz Karbowski. Stan
Rady 12 Radnych.

Ad.6.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Przewodnicz4cy Rady - pan Andrzej Kornacki poinformowal o pismie adresowanym do
Przewodnicz4cego Rady przez soltysa wsi Gronowo pana Miroslawa Mg2ykowskiego. stwierdztl, i
odpowiedZ na pismo powinna zostai udzielona w imieniu Rady.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara podzigkowal Radnym panu Bogdanowi
wantowskiernu oraz Panu Piotrowi Kamiriskiemu za materia$ oraz pomoc w budowie przystamu w
Koszelewach

soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski poinformowaf i2 zroizone pisno otwiera drogg do
zloZenia skargi do wsA na uchwalg w sprawie nadania statut6w solectwom Gminy Rybno. wni6sr
zaslrzeireria do procedury przeprowadzonych konsultacji. Nastgpnie zapytar iak zostara
zagospodarowana kwota niewykorzystanego funduszu soleckiego wsi Gronowo. Kolejno odni6st sig
do wniosku w6jta Gminy w sprawie zwolania zebrania wiejskiego w Gronowie. poinformowal
r6wniez, i2 zwr6cll sig do sekretarza urzgdu o wskazanie regitymizacji uprawnieri sekretarza.
odni6sl sig rdwniez do kwestii realizacji funduszu soleckiego przez solectwo Gronowo i okolicznosci
towarzysz4cych iego realizacji. wierokrotrrie podkreslal, i2 ka2dy ma prawo do swobody wypowiedzi
i wnoszenia zapytafi, kt6rej nie mo2na w 2aden spos6b ograniczad. odni6sl sig r6n-nie2 do sposobu
dzialania w6jta , dokonui4c jednoczesnie oceny caroksztaltu tychze dziatarl m.in. zarzucajqc krytykg
poprzedniej wladzy. Ponowil pytanie o niewykorzystane Srodki funduszu soleckiego solectwa
Gronowo, wskazui4c na nieprawidlowosci w jego realizacji. wskazy.wal r6wniez na potrzebg
naprawy dachu Swietlicy wiejskiej w Gronowie czy tez stanu dr6g. powolywal sig na brak wsp6lpracy
ze shony W6jta i radnych.

Radny - Pan Waldemar Reszka zwr6cil

rshriejqcych szamb na terenie wsi Tuczki.

sig o podjgcie dzialaf majqcych na celu uregulowanie

Ponadto zaproponowal, aby w odbiorze poszczeg6lnych



etap6w wykonywania budowy dr6g bral udzial radny, prosz4c jednocze5nie o termrnarz

dokon;.wanych odbior6w.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski poinformowal, i2 zbadany zostanie stan techniczny szarnb.

Odnosz4c sig do sprawy odbioru rob6t budowlanych wyja5nil, i przebiega to w spos6b

hansparentny i w ka2dym etapie inwestycii uczestniczy radny oraz soltys. Poinformowal, ize

harmonogramy prac przeprowadzanych inwestycji s4 dosepne.

Radny - Pan Waldemar Reszka potwierdzil, i2 bral udzial w odbiorze drogi w Koszelewach.

Softys wsi Rybno-Pan Henryk WiSniewski Poinformowal, iz w zwi4zkrt z brakiem mo2liwo6ci

wniesienia poprawek, uwag do protokohr odbioru drogi nie podpisze protokolu. Wskazal na blgdy

techniczne wykonania drogi.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wyja3nil, i2 moLna odm6wiC popisania. Wskazal r6wnie2

i2 nie ma zastzeizefi do projektu na podstawie kt6rego wykonano drogg

Soltys wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mgiykowski poinformowal, i2 zwracal sig z pismem o

udostgpnienie kserokopii protokotu i podjgtych uchwal na zebraniu wiejskirn w Gronowie. Do chwili

obecnej nie uzyskal odpowiedzi na wskazane pismo. Zwr6cil sig do Przewodnicz4cego Rady o

wymuszenie udzielania przez w6jla i sekretarza gminy odpowiedzi na stawiane pytania. Ponowil

zapytanie co stalo sig z kwot4 niewykorzystanego funduszu soleckiego solectwa Gronowo za rok

2016. PodkreSli, 2e bgdzie domagal sig wfa5nienia tej sprawy, podelmuj4c stosowne dzialaria w tym

zakresie.

przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki wyjasnil, i2 w kompetencji przewodniczqcego rady nie

mieSci sig wywieranie wply.w.u na koniecznosd udzielania odpowiedzi przez poszcz,eg6lnych

m6wc6w na stawiane im pytania. Zwr6cil sig do radcy Prawnego oraz radnych o zajgcie stanowiska w

sprawie pisma, kt6rego nadawc4 jest soltys wsi Gronowo.

skarbnik Gminy - Pari zd.zislawa Kanicz odnosz4c sig do pytania Pana Miroslawa Mg2ykowskiego

wyjaSnila sprawg niewykorzystanych Srodk6w fulduszu soleckiego solectwa Gronowo'

soltys wsi Rybno-Pan Henryk wi6niewski odni6sl sig kwestii formalnych niewykolzystanych

6rodk6w fu nduszu soleckiego



Radny - Pan Czeslaw Mederski odnosz4c sig do wypowiedzi pana Mtoslawa Mg2ykowskiego

wskazaf i2 kazdy rady glosuje wedrug wlasnego przekonania. podkre5lil, z Fk pamigta pan

Mg2ykowski w swoim czasie r6wnie iz dopnszczal sig krytyki 6wczesnej wladzy.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: stwierdzil, iZ z twai4cE dyskusji mo2na wyciegnqi
wniosek, 2e tylko jedynym solectwem maiqcym problem z rcalizaqq funduszu soleckiego i nie tylko
rna solectwo Gronowo Bowiem pozostale solectwa nie wnosz4 uwag, skarg w tei materii.

so\rs wsi Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski: odnosz4c si9 do wypowiedzi wiceprzewodnicz4cego

rady podkre5lif ii za rcalizagg funduszu soleckiego odpowiada w6jt, a nie soltys. Wskazala na
nieprawidlowoSci formalne w realizacji funduszu soleckiego. stwierdzil, i2 czuje sig pomawiany, jako
soltys iest odpowiedzialny za realizaqg funduszu soleckiego. Nastgpnie zwr6cil sig do Skarbnika
Gminy - Pani Zdzblawy Kanicz jakiego zakupu dokonano za kwotg niewykorzystanych srodk6w
funduszu soleckiego solectwa Gronowo.

wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara odnosz4c sig do wypowiedzi pana Miroslawa
Mgzykowskiego wyja6nil, i2 nie uzyl sformulowania, 2e za reari-acig funduszu soleckiego odpowiada
soltys.

s€kretarz Gminy - pani Joranta Jendrycka wyiasnila, 2e fundusz solecki to przede wszystkim
wyodrgbniona czg6d bud2etu gminy. Realizacja funduszu soleckiego musi byc oparta na scide
okreslonych procedurach. po cz]- om6wila, jak przebiega spos6b rearizacji funduszu soleckiego
przez solectwo Gronowo. Dodala tez, iL nare2y pamigtad fundusz solectwa Gronowo stanowi czesc
bud2etu grniny. Poinformowala o planowanych zebraniach w sprawre om6wienia funduszu na 2012
rok.

soltys wsi Gr4dy - Pan Miroslaw Rernus: stwierdzil, 2 e w przeszroio zd.arzaly sig sytuacje je2eli kto5
nie radzil sobie z pelnieniem funkcji soltysa to rezygnowal. pozytywnie ocen'budowg drogi na
odcinku Rybno-Gronowo

w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski: poinformowal o terminie do2ynek gminno-parafiarnych.
wyrazil po&igkowania dla Dyrektora GpB za dzialania podejmowane na rze.z rozwoju kurtury w
Gminie Rybno. Podzigkowal r6wnie2 pani Miroslawowi Remus za prace i pomoc na rzecz os6b
wykluczonvch.
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Radna .. Pani Agnieszka Wysocka: w zwi4zku z pozyskan4 informacj4 na lamach Radia 7 o

mo2liwo6ci ubiegania sig o Srodki na remont dr6g dojazdowych przyznawanych przez woiewodg

zapytala czy Gmina Rybno te2 ma takq mo2liwosd.

W6jt Gminy - pan Tomasz Wggrzynowski w odpowiedzi wyjaSnil, i2 w zakresie pozyskania

funduszy na remont dr6g dojazdowych do p6l. jedyna mo2liwo6i to progtam FOBR. Wskazal jak

dotychczas przebiegal podzial Srodk6w przez nr.arczalka wojew6dztwa w zakresie niniejszego

programu. Nadmienil, 2e gmina bgdzie ubiegai sig w ramach istniej4rych mo2liwoSci o Srodki unijne.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poinformowal o kolejnel edycji czempionatu Zrebi4t

zimnokrwistych, kt6ra odbgdzie 10 wrze5nia, w Hartowcu.

Ad.T.Zamkniecie obrad,

O godz.72:75 Prz,ewodnicz4ry Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zamkn4l obrady XLI sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakorlczono.

Protokolowala:

rrisPJ:KrOR ^:-,.-wl
mEr Ewa SofloczYtisia

Do niriejsrego p[otokolu zalqcznik formalny stanowi nagrani€lawierai4ce obraz i dl;rrigk.
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